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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2022. február 22. (kedd) 13 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében megtartott rendes nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 

Móra Viktória elnökhelyettes; 
Kővári László bizottsági tag; 
Kajos Endre Károly bizottsági tag; 
Tóth Róbert bizottsági tag; 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
Tamási Anna igazgatóságvezető 
Szántóné Karl Rita osztályvezető 
Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
 
Az elnök megállapítja, hogy a nyilvános ülés megtartásának feltételei fennállnak, valamint 
megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen, a bizottság határozatképes. A 
nyilvános ülést 13 órakor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendet, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(33. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
2. napirendi pont: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …../2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről 
(tervezet) -Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(27. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat a helyi egyéni-, mikro-, és kisvállalkozásoknak a COVID 19- járvánnyal 
összefüggésben, vissza nem térítendő – általános csekély összegű („de minimis”) – 
támogatás nyújtására eredményesen benyújtott pályázatok jóváhagyására, a támogatási 
megállapodások megkötésére- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(31. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Máté Péter elnök 
 

 

1. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(33. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Máté Péter elnök: Az 1. napirend a saját bevételek és adósságot keletkeztető ügyletek 
költségvetési évet követő 3 évre várható összegének jóváhagyásáról szóló közgyűlési 
előterjesztés véleményezése. Tamási Anna mond el nekünk, hogy mi az amit nem tudunk még 
erről. 

Tamási Anna igazgatóságvezető: Minden évben a költségvetés elfogadása előtt kell elfogadni 
ezt. Ez tartalmazza azt, hogy a költségvetést követő 3 évben az önkormányzat milyen szinten 
vállalhat adósságot keletkeztető kötelezettségeket. A melléklet felső részében a saját 
bevételeik vannak felsorolva és ennek 50%-áig vállalható hosszútávú kötelezettség. Az 
önkormányzat nem vesz föl hosszú távú hitelt. Egyetlen hosszútávú hitelünk van. Az a 
600 000 000-s kölcsön, amit 2014. december 14. dec 31-én vettünk szennyvízre ez ilyen 
közmű- és út meg közvilágítás fejlesztésre, vízelvezetésre költötte az önkormányzat és ez a 
600 000 000. Ezt 5 éve fizetjük. 2019-ben kezdtük törleszteni azóta is törlesszük évente, de hát 
ez egy 20 éves hosszú lejáratú hitel.  Ennek a visszalévő hitele szerepel az első évben, illetve 
minden évben a kötelezettségek között. Ezen kívül van még egy 2 most már nagyjából 
kifutóban levő lízingszerződésünk, amik lassan lejárnak ezeket tartalmazza a táblázat. Bekerült 
az idén feltételesen a Volánnal az elmaradt tartozások rendezése. Erre ugye nincs még 
megállapodásunk. Folyamatosan tárgyalunk velük, de nem sok sikerrel, de beterveztük a 
költségvetésbe is. Látszik, hogy nem vagyunk beszorítva, tehát ha nagyon kellene akkor akár 
tudnánk még vállalni kötelezettséget. 
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Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

2/2022. (II.22.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és 

adósságot keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három 

évre várható összegének jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 

Bizottsága a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját 

bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet 

követő három évre várható összegének jóváhagyásáról” tárgyú 

előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: 2022. február 24. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
 
2. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …../2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről 
(tervezet) -Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(27. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Magyarország Kormánya a 22 évi költségvetést az újraindítás 
költségvetésének nevezi, ez a Kormány költségvetése. Nyílván valamilyen szinten mi is ehhez 
csatlakozunk, mert egy csomó olyan kormányzati intézkedés van, amit nekünk is be kell, illetve 
hát természetes, hogy bevezetünk. Ugye itt elsősorban a kötelező minimálbér, meg a kötelező 
szakmunkás bérminimum bevezetése miatt nálunk is emelni kellett a költségvetésben, illetve 
elsősorban az intézmények költségvetését érintette nagymértékben. Csomó olyan ágazati 
pótlék vagy egyéb kiegészítés, ami tulajdonképpen egy kvázi bérfejlesztésnek fogható fel. 
Elsősorban a szociális és egészségügyi intézményeknél, illetve az óvodáknál, mint oktatási 
intézményenként, illetve a 2 kulturális intézményünknél is 20%-os bérfejlesztés van 
folyamatban. Azt a költségvetés még nem tartalmazza csak céloztunk rá a szöveges részben, 
mert erre pályázhattak az intézmények és meg fogjuk kapni támogatásként az idei évben, 
illetve az intézménynek pályázni kell a béremelésre. Ezt várjuk most. Elvileg mi kapjuk, mert a 
fizetéseket mi utaljuk. Csökken az adóbevételünk az iparűzési adó csökkentése miatt. 
Mindenki tudja, az ugye a kis- és középvállalkozásoknál az ipar űzési adóját 2 %-ról 1%-ra 
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csökkentették az idei évre. Ez nekünk jelentős 700-800 milliós kiesést jelent. Elvileg lesz egy 
kompenzáció és hát írtuk, hogy ez csökkentheti ezt a veszteséget, de hát nem kaptuk még meg 
a kompenzációt. Jelen tudásunk szerint még nem kaptunk az idei évre az adó miatt 
kompenzációt úgy, hogy nincs is benne a tervbe. Tehát ez abszolút így mondhatom, hogy 
mínusszal indulunk. Ezt tovább nehezíti az, hogy ugye az idén bekerült, amit említettem a 
Volán tartozás rendezése. Gondolom nem kell nagyon magyaráznom, hogy egyebekre, ami 
maradt az van. 

Máté Péter elnök: 17 milliárd a költségvetésünk. Kiadás, bevétel megegyezik. A 3-as 
mellékletet nézzük. Meg a 4-est. 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: A 4-es az az önkormányzat, a polgármesteri hivatal és az 
önkormányzat által fenntartott 6 intézménynek a kiadása meg a bevétele. Minden 
intézményünk is hozzá van dolgozva az önkormányzathoz. Az 5-ös mellékletbe van csak az 
önkormányzat. Az önkormányzat bevétele van itt. Nincsen hozzáadva mondjuk az 
intézményeknél a térítési díj, meg az egészségügyi Gondnokság.  

Máté Péter elnök: 5-ös melléklet külső tisztségviselők tiszteletdíja, személyi juttatások, ez a 
munkabér? 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: A polgármester, alpolgármester és a képviselők vannak a 
tiszteletdíjban és az egyéb személyi juttatások között van a külsős bizottsági tagok, plusz a 
kitüntetésekre stb. 

Máté Péter elnök: Mondjuk egy szakértő?  

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Nem, hogyha számláz az dologi. Vannak olyan projektek, 
amibe be vannak vonva mondjuk a HSZK dolgozói. 

Máté Péter elnök: Menjünk rá mi van a 6-oson.  

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Ez a Polgármesteri Hivatalé.  

Máté Péter elnök: Az új igazgatóság költsége 74.000.000 Ft? 

Szántóné Karl Rita osztályvezető: Ez csak a bér.  

Máté Péter elnök: Mi az az egyéb munkavállalók? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: A zöld brigádosok, aki ugye most nem tudok létszámot, de 
40 körül itt a karbantartók, festők, akik a közfoglalkoztatás szervezik, a Munkatörvénykönyv 
alapján dolgoznak, de PH alkalmazásában. 
 
Máté Péter elnök: Dologi kiadásokhoz az tartozik gondolom, amit vásárolunk.  
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Tamási Anna igazgatóságvezető: Délelőtt voltunk már néhány bizottsági ülésen, ahol most 
ugye fölvetették a képviselő urak, hogy ragaszkodnak hozzá, de már finomult a dolog, mert 
úgy szeretnék, hogy 90.000.000 legyen a bizottsági keret és azt az ő 2 bizottságuk osztaná föl 
egymás között. Ez 40 milliós plusz. Akkor 15 milliót vegyünk el a PH kommunikáció 
szolgáltatásából, meg 25 milliót a másik szolgáltatásából. Elmondtuk, hogy ha ezt így 
elvesszük, akkor mi nem fogunk tudni dolgozni, mert internet, telefon ilyenek nélkül nem 
lehet, vagy a közterület-felügyelőknek ne fizessük ki a térfigyelő kamerák működését. 
 
Máté Péter elnök: A csapadékelvezetés vízkárelhárítás. Hát mondjuk nem vagyunk gavallérok 
és nagyon előrelátóak. 100 000 000 Ft van a csapadék elvezetés, vízkárelhárításra. Csak egy 
esős időszak ne legyen vagy egy nagyon nagy a zápor. Köztisztaság az gyakorlatilag a 
hulladékgyűjtő kelyhek és van ez az autónk, ami megy, ez a kis kukásautó ennek a költségét 
fedezi? Közutak, hidak alagutak azt a mindenit, noha ennyi szerintetek nézzétek 144 000 000. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Az önkormányzati költségvetésből a dologiból kivettem 
amit Lián Kft. számlázott. 134 000 000 forint + áfát. A Polgármesteri Hivatalba kerülnek az 
emberek. 
 
Máté Péter elnök: Megérkezett Magyar Károly az ülésre. Itt vagyunk, hogy kötelező feladatok 
közutak fenntartása megszüntetése.  
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Amit itt láttok. Ebből kellene megcsinálni az összes 
időközbe leomlott árkot stb. Ebbe van még a csapadékvízgyűjtő rendszerének a takarítása is. 
Rendkívüli záporok, tervezések, vízjogi engedélyeztetések, szökőkutak javítása, vízelvezető 
árkok kaszálása. A következő köztisztaság 15.000.000 Ft. Ebben vannak kommunális 
hulladékszállítás. Illegális szemétlerakók megszüntetése. Az energiaellátási feladatok az, ami 
közvilágítás. Ennek a zöme a közvilágítás, illetve az intézményeinek az áramfogyasztás. 
Közutak, hidak alagutak közösségi közlekedés üzemeltetése ebbe a 144 000 000 forintba ebbe 
benne van a közúti jelzőtáblák fogja nyitóberendezések, tehát gyakorlatilag a fordító 
jelzőlámpák. 
 
Máté Péter elnök: Utak, hidak karbantartása, belterületi földutak karbantartása, járdák 
karbantartása parkolók karbantartása útburkolati jelek festése, az csak 7.000.000 forintba 
kerül? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Az útburkolati jelek a tavalyi évben teljesen tökéletesen 
lettek az egész városba festve. Egy maradt el, a bicikli utak, illetve a bicikli piktogramok. Ez arra 
van beárazva. 
 
Máté Péter elnök: A síkosság-mentesítési munkavégzés után szóróanyag. A 144 millióból 63-
at költünk el arra, amit nem látunk, hogy történik. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Egy hónapban csak a gépeknek az üzembentartó, 
pontosabban a síkosság-mentesítést végző gépeknek a rendelkezésre állása egy hónapban 
15.000.000 Ft. Továbbá az emberek, illetve a szóróanyag. Ebből a 3-ból tevődik össze 
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nagyjából ez a havonta 20.000.000 Ft. 
 
Máté Péter elnök: Ki rendeli el a munkát, magát az ügyeletet? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Azt az Alisca Terra intézi. Nézik az időjárást. 
 
Máté Péter elnök: Amikor volt probléma nem állt rendelkezésre, csak azért kérdezem. 5 
órával később ment.  
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Ez a rendelkezésre állás megítélés kérdése. 
 
Máté Péter elnök: Ez csak vélemény volt, hogy 60.000.000 Ft-ot, tehát az egész éves 
városüzemeltetési út vagy a közutak, hidak alagutak közlekedés üzemeltetéséből a felét 
gyakorlatilag kifizetjük a síkosság mentesítésre. Jó oké menjünk tovább köztemetők. 
60 000 000 forint. Városban parcella kialakítás, belső utak környezetének rendezése. A 
36 000 000 ft füzetjük ez üzemeltetésre és 23 000 000 forintot költünk el. Állategészségügyi 
tevékenység gyakorlatilag a sintér. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Az is meg a kutyatelep, menhely. Annak is az áramköltsége. 
Az elhullott állatok ugye, amiket bevisznek. 
 
Máté Péter elnök:  A zöldfelület karbantartás az első sora üzemeltetési költség a 71.000.000 
az mit tartalmaz? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Én azt hiszem, hogy ebbe bele kalkuláltuk ahogy volt a 
közgyűlési határozatot is, a gépeknek a bérleti díját. 
 
Máté Péter elnök:  A külterjes területek fenntartása. Mi ez? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Városi tulajdonhoz tartozó részek, bekötő utak, szurdikok 
kitakarítása. 
 
Máté Péter elnök: Bizottsági keretek? 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Úgy van a költségvetési rendeletbe, hogy a bizottsági 
keretet a Közgyűlés osztja szét. Ezért betettem 50.000.000 forintra kerekítve. 
 
Kővári László tag: A 3 egyháznak a 3 millió forint az nagyon kevés, szinte semmi. 
 
Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 



 

   

 

7 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

3/2022. (II.22.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetéséről  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 
Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
költségvetéséről szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 

Határidő: 2022. február 24. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat a helyi egyéni-, mikro-, és kisvállalkozásoknak a COVID 19- járvánnyal 
összefüggésben, vissza nem térítendő – általános csekély összegű („de minimis”) – 
támogatás nyújtására eredményesen benyújtott pályázatok jóváhagyására, a támogatási 
megállapodások megkötésére- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(31. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 
Máté Péter elnök: Kovács Lászlóné nincs jelen. Előre jelezte nekem, hogy betegség miatt nem 
tud megjelenni. Mindenki ismeri az előterjesztés tartalmát. Úgy gondolom, fogadjuk el. 
Legyen kiosztva végre ez a pénz. 
 

Kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi 

Bizottságának 

4/2022. (II.22.) határozata 

a helyi egyéni-, mikro-, és kisvállalkozásoknak a COVID 19- járvánnyal 

összefüggésben, vissza nem térítendő – általános csekély összegű 

(„de minimis”) – támogatás nyújtásához a pályázati felhívás 

jóváhagyására 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 
Bizottsága a „Javaslat a helyi egyéni-, mikro-, és kisvállalkozásoknak a 



 

   

 

8 

COVID 19- járvánnyal összefüggésben, vissza nem térítendő – általános 
csekély összegű („de minimis”) – támogatás nyújtására eredményesen 
benyújtott pályázatok jóváhagyására, a támogatási megállapodások 
megkötésére” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2022. február 24. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
 
 
 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14 óra 14 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f. 
  

 
Móra Viktória 

                            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

   dr. Ambrus Gábor 
                            jegyzőkönyvvezető 
  

 

 

              Máté Péter 
            elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

          jegyző 


